创意法教育特殊教案  

外研版高中英语选修六
MODULE 2 Fantasy Literature
第一课时  The Cat That Vanished

我的学习目标：
1. To introduce fantasy novels to the students and improve the students’ ability to appreciate fantasy novels and films.

2. To know how to tell stories using present simple.

3. To know the popular fantasy novels and films of Western novelists. And appreciate fantasy basically and widen their knowledge to improve their cultural levels.
我的学习过程
一、生活引入
1、每课一诵（10分）
1. Recite Introduction His Dark Materials
2、Do you like fantasy literature? 
Can you introduce a fantasy story to us?（10分)

 



二、基本功训练
1、知识点学习(10分)

（1）Please skim the passage fast to obtain the general idea.
_________________________________________________________

（2）Divide the passage into several parts and then give the general idea of each part.
 2、知识点演练(10分)

How to divide the text into two parts according to different world. 三、题型训练
一）、选择题(5分)

1 … the cat came up to rub her head against his knuckles…
a. The cat wanted Will to touch her head with the back of his hand.

b. The cat came up to bite Will’s hand.

2. She padded across the road and towards the bushes…
a. She walked quietly across the road.

b. She ran across the road.

3. … keeping his eyes on the spot where the cat had been investigating.

a. He looked once at the place where the cat had been sleeping.

b. He watched the place that the cat had been looking at and touching.

4. If you were level with the patch so that it was edge-on, it was nearly invisible…
a. If you were looking at the grass you could see it.

b. If you were standing next to the area of grass you could not see it.

二）、Write down the words and phrases（20分）
1 短语

1）放下 2）朝…走来 3）经过 4）注视 5）伸出

6）Those stars are____ _____ (看不见的) the naked eyes.

7) Don’t put the glass so near ____ ____ ____(…边缘) the table.

8) Don’t ____ ____(犹豫做…) tell us when you are in trouble.

9) Mary agreed to ____ ____ ____ ____ (照看…) my baby when I went out.

10）The moon ___ ___ ___ (照在…上) the lake.
四、学以致用（15分）
Level one: 

Retell the story in your own words.
Level two: 
Imagine what will happen after Will comes to the new world.

如果选择这个练习，你可以

2、每课一测(10分)

听写本课重点单词、短语
答案和解析
一生活引入open

二、基本功训练
1、知识点学习(本环节帮助学生把握文章的主旨并为下一环节知识点演练打下基础)

1) The passage is about Will and a cat. The cat is a strange creature, who acts as Will’s guide. She goes to another world through the patch in the air. And Will follows her without hesitation.
2) Part 1: Paragraph 1 When and where the story happened
Part 2: From Para. 2 to Para 5

What the cat did and how the cat

vanished.

Part 3: From Para. 6  to Para. 10

 What Will found and how he entered  another world.
Part 4: From Para.11 to Para.13
What Will saw and how he felt after entering another world.
2 知识点演练
Para 1-10 属于第一部分，是现实世界
Para 11-13 属于第二部分 是虚幻的世界
三、题型训练
一）、选择题
1 （如果选b的话，你理解了come up to 的意思，但是对rub 的意思有误解）正确的答案是a.

2 (如果你选b，说明你理解了句子的绝大部分，只是对pad理解有欠缺)所以正确的答案是a.
3 (如果选a 的话，说明你知道keep one’s eyes on是看的意思，只是这种看是专注的看) 所以正确的答案是 b.

4 (如果你选a 的话，说明你理解了后半句，只是be level with sth. 的意思是与…保持平衡) 所以正确的答案是 b.
二）、Write down the words and phrases 
1 put down 2 come up to 3 pass by 4 keep one’s eyes on 5 hold out 6 invisible; to 7 the; edge; of 8 hesitate; to 9 keep; an; eye; on 10 shone; down; over

四、学以致用
如果你选level one, 说明你对本文理解很深刻并且能够复述下来很棒；如果你选level two, 说明你能学以致用出色的完成本模块的任务（本设计针对不同层次的学生多维度设计了一个练习，旨在让学生进一步掌握课文，并能锻炼自己的创造性思维能力）。
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